

Monthly Survey of Construction Type Plywood - Target Population

The Monthly Survey of Construction Type Plywood is a survey conducted by the Operations and Integration Division on behalf of Manufacturing, Construction and Energy Division. This survey collects, on a monthly basis, data (quantities) on the production, shipments, exports and stocks on hand of Construction Type Plywood for three groups of commodities. It also collects wood chip production, shipments, and stocks on hand by volume. Separate totals are computed for British Columbia and east of the Rockies.

Classification

Included in the survey are establishments which manufacture the following commodities:

Plywood made from:

- Douglas fir (4412.19.30)
- Other Canadian softwood (4412.19.40) (4412.19.50) (4412.19.90)
- Poplar, Aspen and Cottonwood (4412.14.14)

Enquête mensuelle sur les contre-plaqués de construction - Population cible

L'enquête mensuelle sur les contre-plaqués de construction est une enquête effectuée par la Division des Opérations et de l'Intégration sous la responsabilité de la Division de la Fabrication, de la Construction et de l'Énergie. Cette enquête recueille des informations mensuelles (volumes) sur la production, les livraisons, les exportations et les stocks de contreplaqués de construction pour trois groupes de produits. Cette enquête recueille également des données sur la production, les livraisons et les stocks de copeaux de bois en volume. Des totaux séparés sont compilés pour la Colombie-Britannique et l'est des Rocheuses.

Classification

Sont inclus dans l'enquête tous les manufacturiers qui fabriquent les biens suivants:

Contre-plaqués fabriqués à partir:

- Sapin de Douglas (4412.19.30)
- Autres bois résineux du Canada (4412.19.40) (4412.19.50) (4412.19.90)
- Peuplier, tremble et cotonnier (4412.14.14)